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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Mikor áll el a kormány attól a tervétől, hogy ötszázezer 
migránsmunkást telepítsen be hazánkba?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban tárgyalta a Parlament azon törvényjavaslatot, amely a kormány tervei szerint átfogó
idegenrendészeti  szabályozásra  tesz  javaslatot.  Ez  az  Önök  álláspontja  szerint  szigorítja  és
egyértelművé  teszi  külföldi  állampolgárok  Magyarországon  való  tartózkodásának,
munkavállalásának jogcímeit és feltételeit.

Ha  azonban  a  törvényjavaslatot közelebbről  megnézzük,  láthatjuk,  hogy több  olyan  szabályt  is
tartalmaz, ami veszélyes, és ami ebben a formában nem ad lehetőséget, hogy törvényi segítséggel
megállítsuk  a  migránsmunkások  behozatalát.  Ugyanis  kimentési  lehetőségeket  ad  azoknak  a
cégeknek, akik a kormánnyal közvetlenül kötöttek megállapodást, valamint a gazdag migránsok
betelepülését  is  lehetővé  teszi  egy  új  letelepedési  kötvényprogram  létrehozásával.  Így  a  kínai
akkugyárakba  és  összeszerelő  üzemekbe  érkező  olcsó  ázsiai  migránsmunkások  mellé  jöhetnek
azok, akik a kormány pénzes barátaihoz tartozó ingatlanalapokban vásárolnak befeketést. Mindez
úgy  történik,  hogy  nem  kell  kötelezően  figyelembe  venni  a  kötvényesek  átvilágításának
eredményét, csak véleményt kérnek a titkosszolgálatotról, de az nem köti a tartózkodási engedély
megadását.

A  kormány  mindezekkel  egyidőben  eltörli  a  munkaalkalmassági  vizsgálatot  is,  hogy  még
egyszerűbb legyen a ki tudja milyen egészségügyi állapotban érkező migránsmunkásokat behozni
és alkalmazni.

A törvényjavaslat mindezeken túl nem oldja meg az alapvető problémát, azaz nem győzi meg a
vállalkozásokat, hogy becsüljék meg jobban a magyar dolgozókat, és adjanak nekik tisztességes
béreket, sokkal inkább arra törkeszik, hogy még egyszerűbb legyen behozni az idegen munkaerőt.



A Jobbik-Konzervatívok szerint a törvényjavaslat kiskapui veszélyesek. A magyar munkavállalókra
leselkedő veszélyeket pedig ki kell iktatni, minimalizálni kell.

Mindezekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy

• Miért nem teszi kötelezővé a kormány azt, hogy az új fajta kötvénybiznisszel betelepülő 
migránsok teljes titkosszolgálati átvilágításának eredményétől függjön a 
tartózkodási engedély megadása?

• Miért nyit kiskaput a kormány a neki kedves keleti gyáraknak, hogy mindenféle akadály 
nélkül hozhassanak migránsmunkásokat hazánkba?

• Mikor áll el a kormány attól a tervétől, hogy ötszázezer migránsmunkást telepítsen be 
hazánkba? 

 

Várjuk érdemi válaszát!
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